
Tisztelt Címzettek! 
 
Köszönöm a válaszukat. 
A válaszukkal kapcsolatban a következő kérdéseim lennének: 
- az állatvédelmi eljárásokban miért nem történt bírságra, esetleg eltiltásra az állattartásokkal 
kapcsolatban? Mit kell elkövetni a kerületben ahhoz, hogy ezek kiszabásra kerüljenek?  
- miért nem lettek tervezve állatvédelmi költségek a kerületben? Erre miért nem fordít valamekkora 
összeget a kerület? 
- azt lehet-e tudni, hogy a kerületi hatósági állatorvossal milyen szerződést kötött a kerületi 
önkormányzat? Mi a feladata a szerződés alapján? És miért pont vele kötötték meg ezt a szerződést? 
 
Válaszukat előre is köszönöm 
 
ÜDvözlettel: 
Sipos Zsolt 
 
 


